
SYVE:n hallituksen kokous   
 
Aika ja paikka: 31.8.05  Mikkolan koulu, Vantaa 
 
Läsnäolijat: pj. Kimmo Tanttu , Liisa Metsäkylä, Osmo Korhonen, Seppo Siitonen, Ilkka Kalo ja 
Pekka Ojanen 
 
 
1. § Pj. Tanttu  avasi kokouksen 
 
2 § Edellisen kokouksen pöytäkirja 
 

Pöytäkirja hyväksyttiin  muutoksitta. 
 
 
3 § Talous ja jäsentilanne 
 
 Tilillä n. 3100 €  jäseniä ei ole tullut lisää: 
 
 
4 § Vantaan seminaarin asiat (liitteet) 
 

a) Ilmoittautuminen 
 
 Ilmoittautuneita on 25.8. listan mukaan 1170 henkilöä + Mikkolan väki (70) 
 Vieläkö otetaan uusia ilmoittautuneita  ; Päätettiin ,että otetaan mukaan elokuun 
aikana ilmoittatuneet ( lisää noin 50) ja ilmoittautuminen  suljetaan 31.8. 
 
b) Työpajojen vetäjät 
 
Käytiin läpi pajoittain ilmoittautuneet 
Syven hallituksen jäsenet toimivat tarvittaessa pajojen työryhmissä  vetäjinä ja lisäksi 
vetäjiä saadaan Torpparinmäen opettajakunnasta. 
 
c) Muutokset lauantain ohjelmaan 
 
Perjantain ohjelma on muuttunut vain siltä osin, että OAJ:n puheenvuoro siirretty 
lauantaille ja puhujana joko  Simo Kekki tai Juha Jäske 
Opetusministeri on sairaslomalla joten avauksen pitänee Vantaan 
apulaiskaupunginjohtaja Pitkälä. 
 
d) Budjetti 
 
Käytiin  läpi talousarvioluonnos ja keskusteltiin iltatilaisuuden tarjoilusta ja 
kustannuksista , listalla 3 salaatin ja patongin tarjoilu– asia jätettiin Ilkan 
neuvoteltavaksi. Juomat iltajuhlaan tarjoaa Otava.  Budjetin loppusumma pyörinee n. 
60000€ nurkilla ja se kattaa kulut. 



 
 
e) Kutsuvieraat 
 
Kutsuvieraiksi hallitus päätti kutsua seuraavat henkilöt: 
 
- opetushallitus/ pääjohtaja Kirsi Lindroos, ylijohtaja Aslak Lindström, Irmeli 

Halinen , Asta Pietilä ja  Risto Lauri  
- perusopetusjohtaja Seija Manninen, Mikkeli 
- Rovaniemen opetustoimenjohtaja 
- Helsingin perusopetuslinjan johtaja  
- apulaiskaupunginjohtaja I C Björklund, Helsinki 
- Reijo Jouttimäki , OPEKO 
- Matti Meri  opettajankoulutuslaitos 
- Satu Eerola Tampereen yliopisto 

 
f) Keskusteltiin seminaarien aikaisista kuljetuksista. 
 
Tikkurilan asemalta ja hotellilta kuljetus Mikkolaan ja siirtyminen illanviettopaikkaan 
seminaaripäivän jälkeen. 
 
Hallitus totesi yksimielisesti, että Ilkka Kalo ja Vantaan väki on tehnyt hienoa työtä ja 
ansaitsee kiitoksen- näyttää hyvältä! 
 
5. Vuosikokouksen valmistelu 
 
 Kokousasiat valmistellaan seuraavaan kokoukseen, joka  kokous torstaina 29.9. klo 
17.00 Mikkolan koululla. 
 
6. Jäsentiedotteen asiat: 
 
- kiitokset jäsenistölle mainiosta osallistumisesta 
- ennakkomainos Imatran tilaisuuteen 
- vuosikokouskutsu 
- sählyturnaus 
- kulttuuripolku 
 
7. Sählyturnaus 
 
Ilmoittautuneita tähän mennessä 5 joukkuetta 
 
8. Kulttuuripolku 18.3. Tampereella. 
 
Tampereella –vastuuhenkilönä Kirsti Merta Amurin koulusta 
Asia esitellään Vantaan seminaarin yhteydessä. Järjestäjillä on valmis paketti , joka 
ensimmäisen kerran toteutetaan lääkäripäivillä. 

 Ajankohtana kevät, sählyn jälkeen. 



 
 

9. Mentorointi  yhtenäiskouluverkoston hallituksen kouluille Ruva-aholla viikolla 17. 
 

10. Pinssiasia 
 

Pinssin hinta 3€ jos tilataan 100kpl. 
Päätettiin tilata lisää rintanappeja ( 200kpl) ,puheenjohtaja hankkii napit. 
Seminaarin järjestelyissä oleville annetaan rintamerkki tunnukseksi. 
 
11. Muuta asiat 
YPO 2015 – mitä se on silloin 
Osmo Korhonen esitteli hankkeen nykytilaa: 
 
-     hankkeen järjestäytymiskokous oli Heinolassa 30.8. 
- hankkeeseen kuuluu Viuhka-koulutus ja kansainvälinen osuus. 
- osallistujia OH,SYVE,OPEKO, Heinolan kaupunki ja OKL:t (60henk) 
- johtoryhmä tekee ensimmäisen kansainvälisen tutustumisen ,mahdollisia kohteita 

olisi Glasgov ja Ehrfurth 
 
Pikkujoulumatka Riikaan 11.- 13.11. 
PJ ja sihteeri tutkivat asiaa ja koettavat varata matkan. 
 
12. PJ päätti kokouksen. 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
__________________________      _________________________ 
Kimmo Tanttu  Pekka Ojanen 

 
  

 
 
 
 


